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Lajosmizse Város Önkormányzata Lajosmizse Város Önkormányzata 
Képviselő-testületének   Képviselő-testületének 
Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága  Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és 
      Városstratégiai Bizottsága 
 

Lajosmizse Város Önkormányzata 
                                                   Képviselő-testületének 
                                              Önkormányzati Bizottsága 

2024. március 11-én megtartott együttes soros bizottsági ülésről  
                               készült jegyzőkönyv 
 

Ikt. sz: LMKOH/381-5/2024. 
 

A Pénzügyi Ellenőrző Bizottság ülésén hozott határozatok száma és tárgya: 

17/2024. (III. 11.) PEB hat. A Lajosmizsei Közös Önkormányzati Hivatal 
beszámolója a 2023. évben végzett munkájáról 

 
18/2024. (III. 11.) PEB hat. Kérelem a Lajosmizsei Búcsú helyszínének 

áthelyezéséről 
 

19/2024. (III. 11.) PEB hat. „Élhető település” projekt közterületfejlesztési 
részének közbeszerzési előkészítésével kapcsolatos 
döntés 

 

20/2024. (III. 11.) PEB hat. Útfelújítások és új útépítések tervezési helyszíne- 
inek kiválasztása 

 

21/2024. (III. 11.) PEB hat. A 2024. évi Környezetvédelmi Nap program-ter- 
vezetének elfogadása 

 

22/2024. (III. 11.) PEB hat. Parkgondozó és kertészeti ágazat beszámolója 
a 2023. évben elvégzett munkákról 

 

Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottság ülésén hozott 
határozatok száma és tárgya: 

10/2024. (III. 11.) MKVB hat. A Lajosmizsei Közös Önkormányzati Hivatal 
beszámolója a 2023. évben végzett munkájáról 

 
11/2024. (III. 11.) MKVB hat. Kérelem a Lajosmizsei Búcsú helyszínének 

áthelyezéséről 
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12/2024. (III. 11.) MKVB hat. „Élhető település” projekt közterületfejlesztési 

részének közbeszerzési előkészítésével kapcsolatos 
döntés 

 
13/2024. (III. 11.) MKVB hat. Útfelújítások és új útépítések tervezési helyszínei- 

nek kiválasztása 
 
14/2024. (III. 11.) MKVB hat. A 2024. évi Környezetvédelmi Nap program-ter- 

vezetének elfogadása 
 
15/2024. (III. 11.) MKVB hat. Parkgondozó és kertészeti ágazat beszámolója 

a 2023. évben elvégzett munkákról 
 

Az Önkormányzati Bizottság ülésén hozott határozatok száma és tárgya: 

11/2024. (III. 11.) ÖB hat. A Lajosmizsei Közös Önkormányzati Hivatal 
beszámolója a 2023. évben végzett munkájáról 

 

12/2024. (III. 11.) ÖB hat. Kérelem a Lajosmizsei Búcsú helyszínének 
áthelyezéséről 

13/2024. (III. 11.) ÖB hat. „Élhető település” projekt közterületfejlesztési 
részének közbeszerzési előkészítésével kapcsolatos 
döntés 

 

14/2024. (III. 11.) ÖB hat. Útfelújítások és új útépítések tervezési helyszínei- 
nek kiválasztása 

 
15/2024. (III. 11.) ÖB hat. A 2024. évi Környezetvédelmi Nap program-ter- 

vezetének elfogadása 
 

16/2024. (III. 11.) ÖB hat. Parkgondozó és kertészeti ágazat beszámolója 
a 2023. évben elvégzett munkákról 
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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: A Pénzügyi Ellenőrző Bizottság, a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és  
                Városstratégiai Bizottsági Bizottság és az Önkormányzati Bizottság 2024.  
                március 11-én (hétfőn) délután 13.20 órakor Lajosmizse Város  
                Önkormányzata Dísztermében megtartott együttes soros bizottsági ülésről. 
 
Jelen vannak:  
Pénzügyi Ellenőrző Bizottság tagjai: 
  Sebők Márta    bizottság elnöke 
  Belusz László                                bizottság tagja 
  Péli Szilveszter   bizottság tagja 

 Cseh Katinka   bizottság tagja 
  
Tóth-Orlov Bettina   bizottsági tag később fog érkezni.  

 
Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottság  
tagjai: 
  Lukács Józsefné   bizottság elnöke 

Bagó István      bizottság tagja 
Cseh Katinka    bizottság tagja  
Borbély Ella    bizottság tagja 

 
Sápi Tibor bizottság tagja később fog érkezni. 
 
Önkormányzati Bizottság tagjai: 
  Belusz László  bizottság elnöke 
  Sebők Márta    bizottság tagja 

Bagó István   bizottság tagja 
Borbély Ella   bizottság tagja 

 
Sápi Tibor bizottság tagja később fog érkezni. 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: Basky András polgármester 
      dr. Balogh László jegyző 
      Muhariné Mayer Piroska aljegyző 
      Rostásné Rapcsák Renáta intézményi referens 
      dr. Tóth Andrea jegyzői irodavezető 
      dr. Bartalné Sipos Alexandra igazgatási üi. 
      Horváth Sándor pályázati referens 
      Kovács Gábor települési főépítész 
      Vörösné Gajdácsi Anita EGYSZI int.vez.h. 
      Óber Roland Műv. Ház igazgató 
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      Sipos Ágnes Meserét óvodavezető 
      Zsolnainé Cserni Andrea IGSZ vezető 
Jegyzőkönyvvezető: Márton Györgyné 
 
Sebők Márta PEB elnök 
Tisztelettel köszöntöm a mai együttes bizottsági ülésünkön megjelenteket. 
Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 5 főből 4 fővel van jelen, 
határozatképes, Tóth-Orlov Bettina bizottsági tag később fog érkezni, a Mezőgazdasági 
Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottság 5 főből 4 fővel határozatképes, Sápi 
Tibor később érkezik, az Önkormányzati Bizottság 5 főből 4 fővel határozatképes, Sápi 
Tibor később érkezik.  
A meghívót mindenki megkapta, az abban foglalt napirendi pontok mindenki előtt 
ismertek. Kérdezem, hogy van-e valakinek módosításra, kiegészítésre javaslata? 
Amennyiben nincs, s egyetértünk a meghívó szerinti napirendi pontok tárgyalásával, 
kérem, kézfelemeléssel jelezzük. 
Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 4 igen szavazattal- ellenszavazat, 
tartózkodás nem volt-, a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégiai 
Bizottság 4 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt-, az Önkormányzati 
Bizottság 4 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- az alábbi napirendi 
pontok tárgyalását fogadta el: 
 
Napirendi pontok:       Előterjesztő: 
 
1./ A Lajosmizsei Közös Önkormányzati Hivatal beszá- Basky András 
     molója a 2023. évben végzett munkájáról   polgármester 
 
2./ Kérelem a Lajosmizsei Búcsú helyszínének áthelye- Basky András 
     zéséről        polgármester 
 
3./ „Élhető település” projekt közterületfejlesztési részé- Basky András 
      nek tervezésével és közbeszerzésének előkészítésével  polgármester 
      kapcsolatos döntés 
 
4./ Útfelújítások és új útépítések tervezési helyszíneinek  Basky András 
     kiválasztása       polgármester 
 
5./ A 2024. évi Környezetvédelmi Nap program-terveze- Basky András 
     tének elfogadása       polgármester 
 
6./ Parkgondozó és kertészeti ágazat beszámolója a 2023. Basky András 
     évben elvégzett munkákról     polgármester 
 
7./ Egyebek - Fejlesztésekre, beruházásokra vonatkozó tájékoztató 
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          - Feladat-ellátási szerződéssel kapcsolatos állásfoglalás 
                  tájékoztató 
 
 
1./ Napirendi pont 
A Lajosmizsei Közös Önkormányzati Hivatal beszámolója a 2023. évben végzett 
munkájáról    
Sebők Márta PEB elnök 
A KÖH feladatait a Jegyzői Iroda, a Pénzügyi Iroda, az Önkormányzati Iroda, az 
Adócsoport, és a Felsőlajos Község Önkormányzatának dolgozói látják el. A Hivatal 
erőforrásai kerülnek bemutatásra. Az életkor szerinti megoszlás nagyon jó, a dolgozók 
40-50 év közötti korosztály. 
A Hivatal végzettség szerinti megoszlása is nagyon jó, 70 %-a felsőfokú végzettséggel 
rendelkezik, 30 % középfokú végzettséggel. 
Végzett feladatok: A Jegyzői Iroda a képviselő-testületi anyagok elkészítését, a testület 
által hozott határozatok, rendeletek, módosítások alkalmazását végzi, valamint még 
számos feladatot. A választás működtetésével kapcsolatos feladatokat is ellátja. 
14. oldal: A testületi ülések számát mutatja a diagramm. A napirendek száma kevesebb, 
mint 2022-ben volt, a testületi határozatok is kevesebb számban vannak. Minek 
köszönhető a kevesebb határozat? 
dr. Balogh László jegyző 
A testületi hatásköröket ide kell hozni. Ha a szociális feladatokat nem adta volna át a 
Képviselő-testület a polgármester úrnak, akkor a határozatok száma jóval magasabb 
lenne.  
Basky András polgármester 
A napirendek száma azért kevesebb, mert össze vannak vonva napirendi pontok, ezért 
van az, hogy csökkent a határozatok száma. 
Sebők Márta PEB elnök 
Gyermekvédelmi ellátásokkal kapcsolatos feladatok. Komoly adóbevételekkel 
rendelkezünk. Gyermekvédelmi mutatók arra utalnak, hogy a családoknak egyre 
nagyobb szüksége van segítségre. Egyik oldalon komolyak a bevételek, a másik oldalon 
egyre nő azoknak a családoknak a száma, akik komoly anyagi gondokkal küszködnek. 
Miért van ez? 
dr. Balogh László jegyző 
Van sok tehetős vállalkozás, mindenki nem tud lenni vállalkozó sem. Szélsőségek 
mindig is voltak. A drog probléma változatlan probléma. Ebben az esetben nincs 
visszatartó ereje a börtönbüntetésnek sem. 
Sebők Márta PEB elnök 
Köszönjük a Jegyzői Iroda munkáját. 
A Pénzügyi Iroda is igen komoly feladatot lát el, a pénzügyekkel kapcsolatos összes 
feladatok. 
Köszönjük a Pénzügyi Iroda munkáját is. 
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Az Önkormányzati Irodának is igen széles körű a tevékenységi köre. Nagyon sok 
előterjesztést készítenek, piac-, vásári tevékenységgel kapcsolatos feladatok, temetővel 
kapcsolatos ügyek, stb. 
Köszönjük az Önkormányzati Iroda munkáját is. 
13.30 órakor megérkezett Tóth-Orlov Bettina PEB tag, a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 
a továbbiakban 5 fővel határozatképes.  
 
Én köszönöm a hivatali beszámolót. Igen komoly szakmai munka folyik az 
Önkormányzatnál, nagy mennyiségű az ügyiratszám. Vannak olyan ügyiratok, amelyek 
már csak elektronikusan készülnek el? 
 
Sápi Tibor megérkezett 13.35 órakor, a továbbiakban az MKVB és az ÖB 5 fővel 
határozatképes. 
 
dr. Balogh László jegyző 
Az ASP rendszer alkalmas arra, hogy minél több ügyintézés elektronikusan történjen. 
Mezeiné Hrubos Henriette Adócsoport vezető 
Az adóérték bizonyítvány készítés az, ami papíralapon történik. 
Sebők Márta PEB elnök 
Van-e még kérdés, észrevétel? Nincs. Megköszönöm a Hivatal minden dolgozójának a 
munkáját, elfogadásra javaslom a beszámolót. Aki ezzel egyetért, kérem, 
kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat, 
tartózkodás nem volt-, a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottság 
5 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- az Önkormányzati Bizottság 5 
igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- az alábbi határozatokat hozta: 
17/2024. (III. 11.) PEB hat. 
A Lajosmizsei Közös Önkormányzati Hivatal beszámolója  
a 2023. évben végzett munkájáról 

HATÁROZAT 
 
   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pén- 
   zügyi Ellenőrző Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő- 
   testületnek a Lajosmizsei Közös Önkormányzati Hivatal beszá- 
   molóját a 2023. évben végzett munkájáról. 
   Határidő: 2024. március 14. 
   Felelős:     PEB 
 
10/2024. (III. 11.) MKVB hat. 
A Lajosmizsei Közös Önkormányzati Hivatal beszámolója  
a 2023. évben végzett munkájáról 

HATÁROZAT 
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   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Me- 
   zőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottsága  

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a Lajosmizsei  
Közös Önkormányzati Hivatal beszámolóját a 2023. évben végzett 
munkájáról. 

   Határidő: 2024. március 14. 
   Felelős:     MKVB 
 
11/2024. (III. 11.) ÖB hat. 
A Lajosmizsei Közös Önkormányzati Hivatal beszámolója  
a 2023. évben végzett munkájáról 
 

HATÁROZAT 
 
   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ön- 
   kormányzati Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő- 
   testületnek a Lajosmizsei Közös Önkormányzati Hivatal beszá- 
   molóját a 2023. évben végzett munkájáról. 
   Határidő: 2024. március 14. 
   Felelős:     ÖB 
 
2./ Napirendi pont 
Kérelem a Lajosmizsei Búcsú helyszínének áthelyezéséről 
Sebők Márta PEB elnök 
Horváth Károly és felesége megkereste az Önkormányzatot a Búcsú áthelyezésével 
kapcsolatban. 30-50 éve szervezi a Búcsút Lajosmizsén. A Búcsú látogatása 
megcsappant és a beételeik is csökkentek, attól tartanak, hogy nem tudják fenntartani a 
bevételüket, ezért kérték, hogy vonjuk össze a Lajosmizsei Napokat a búcsúval. Akkor 
azt kértük Horváth úréktól, hogy készítsenek egy listát, hogy mely játékokat szeretnék 
ide behozni. Kérdezem Óber Roland Művelődési Ház igazgatóját erről. 
Óber Roland Művelődési Ház igazgatója 
Nem szeretném befolyásolni ezt. Ahogy a testület dönt, úgy legyen. Közel vannak a 
házak, a zajhatás félő. Az idevaló kitelepülésért fog fizetni pénzt? A rendezvény jellege 
ezzel változik. Itt a hanghatásokat nem tudjuk elkülöníteni. Sok kérdőjel van benne. 
Lukács Józsefné MKVB elnök 
Én nagyon nem szeretném, hogy ezek a mutatványos dolgok ide kerüljenek. Eddig is 
volt ugráló vár, kézműves foglalkozás. Nem tartom jó ötletnek ezt. Ez elviszi a 
Lajosmizsei Napok súlyát. 
Tóth-Orlov Bettina PEB tagja 
Én el tudom képzelni a Dodgemet, az Euro jumpingot és a körhintát. Jó dolog az, hogy 
ha valamivel le lehet kötni a gyermekeket. Nem az összeset kellene kitelepíteni, de 3-4 
lehet. 
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Belusz László ÖB elnök 
El tudom képzelni, hogy legyen, mehet párhuzamosan, de az eddigi vállalkozásokat 
próbáljuk védeni. 
Borbély Ella MKVB-ÖB tag 
A Búcsú egy vallásos ünnep, a Lajosmizsei Napok pedig hagyomány. Bizonyos 
feltételekhez kell kötni. Zajhatás ne legyen, a Búcsú napján is legyenek kint a Búcsúban. 
Óber Roland Műv. Ház igazgató 
Elsősorban lajosmizsei kézművesek lennének. Ne legyenek olyan árusok, mint a 
Búcsúban, mert akkor vásári jellege lenne. 
Péli Szilveszter PEB tag 
Azt gondolom, hogy ezek a játékok zene nélkül nem tudnak érvényesülni, valami kis 
halk zene kellene hozzá. 
dr. Balogh László jegyző 
A produkciók alatt vissza kellene fogni a zenét a sörgősöknek. 
Basky András polgármester 
Ki kell próbálni, ha úgy ítéljük meg, hogy nem rontja, hanem inkább javítja a 
színvonalat, akkor jövőre is lehet róla szó, ha nem, akkor nem. Meg kell határozni egy 
időintervallumot a Dodgemre, az Euro jumpingra és a körhintára vonatkozóan. Fizetni 
is kellene nekik azért, hogy ide bejöhetnek. 
Sebők Márta PEB elnök 
Mennyi bérleti díjat lehet kérni? 
dr. Balogh László jegyző 
A rendelet szerint 20.- Ft/m2. 
Basky András polgármester 
A költségek tekintetében mennyiben járulnak hozzá a sörgősök, azt még egyeztetjük a 
Művelődési Ház igazgatójával. 
Azt javasolnám, hogy maradjon a Dodgem, az Euro jumping és a körhinta, fizessenek 
a letelepülésért, s korlátozni kell a zajhatást. 
Sebők Márta PEB elnök 
Egyéb javaslat, kérdés van-e még? Nincs. Aki elfogadja az előterjesztés határozat-
tervezetét azzal, hogy a 2./ pontba kerüljön bele, hogy a Dodgem, az Euro jumping és a 
körhinta vonatkozásában engedélyezzük a kitelepülést az Iskola-tó partján a bekötő út 
mellé, s egészüljön ki egy 4./ ponttal, mely szerint a kitelepülés egyéb feltételeinek 
részleteiről a Művelődési Ház igazgatójával kell tárgyalni és külön szerződést kötni 
kérelmezőknek, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat, 
tartózkodás nem volt-, a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottság 
4 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- az Önkormányzati Bizottság 5 
igen szavazattal – ellenszavazat, 1 tartózkodással - nem volt- az alábbi határozatokat 
hozta: 
18/2024. (III. 11.) PEB hat. 
Kérelem a Lajosmizsei Búcsú helyszínének 
áthelyezéséről 
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HATÁROZAT 
 
   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pén- 
   zügyi Ellenőrző Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő- 
   testületnek az előterjesztés határozat-tervezetét az alábbiakkal: 
    
   A határozat-tervezet 2./ pontja egészüljön ki az alábbiakkal: 
   - Dodgem 

- Euro jumping  
- körhinta 

 
A határozat-tervezet egészüljön ki az alábbi 4./ ponttal: 
A XXXI. Lajosmizsei Napok 2024. augusztus 23. és 24-i  

           rendezvénysorozatára az engedélyezett eszközökkel való  
kitelepülés egyéb feltételeinek részleteiről a Művelődési Ház  
igazgatójával kell tárgyalni és külön megállapodást kötni 
a kérelmezőknek. 
Határidő: 2024. március 14. 
Felelős:     PEB 

 
11/2024. (III. 11.) MKVB hat. 
Kérelem a Lajosmizsei Búcsú helyszínének 
áthelyezéséről 

HATÁROZAT 
 

Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Me- 
   zőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottsága  
                                 elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés  
                                 határozat-tervezetét az alábbiakkal: 
    
   A határozat-tervezet 2./ pontja egészüljön ki az alábbiakkal: 
   - Dodgem 

- Euro jumping  
- körhinta 

 
A határozat-tervezet egészüljön ki az alábbi 4./ ponttal: 
A XXXI. Lajosmizsei Napok 2024. augusztus 23. és 24-i  

           rendezvénysorozatára az engedélyezett eszközökkel való  
kitelepülés egyéb feltételeinek részleteiről a Művelődési Ház  
igazgatójával kell tárgyalni és külön megállapodást kötni 
a kérelmezőknek. 
Határidő: 2024. március 14. 
Felelős:     MKVB 
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12/2024. (III. 11.) ÖB hat. 
Kérelem a Lajosmizsei Búcsú helyszínének 
áthelyezéséről 

HATÁROZAT 
Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ön- 

   kormányzati Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő- 
   testületnek az előterjesztés határozat-tervezetét az alábbiakkal: 
    
   A határozat-tervezet 2./ pontja egészüljön ki az alábbiakkal: 
   - Dodgem 

- Euro jumping  
- körhinta 

 
A határozat-tervezet egészüljön ki az alábbi 4./ ponttal: 
A XXXI. Lajosmizsei Napok 2024. augusztus 23. és 24-i  

           rendezvénysorozatára az engedélyezett eszközökkel való  
kitelepülés egyéb feltételeinek részleteiről a Művelődési Ház  
igazgatójával kell tárgyalni és külön megállapodást kötni 
a kérelmezőknek. 
Határidő: 2024. március 14. 
Felelős:     ÖB 

  
3./ Napirendi pont 
„Élhető település” projekt közterületfejlesztési részének tervezésével és 
közbeszerzésének előkészítésével kapcsolatos döntés 
Sebők Márta PEB elnök 
A projekt építési költségeiből, mely bruttó 745.357.126.- forint a Kodály Zoltán utcai 
útépítés 93.534.749.- forintot tesz ki. A Színházterem felújításának II. üteme a tervezői 
becslés alapján 226 millió forint, így a közterületfejlesztési rész kivitelezésére 
425.822.377.- forint áll rendelkezésre. 
A tervezői költségvetésünk végösszege 659.795.000.- Ft. Az a feladatunk, hogy 
valahonnan lefaragjunk 200 millió forintot. 
Megkérem Horváth Sándort, hogy jelenítse meg a területeket, a képviselőket kérem, 
hogy mondják el, hogy mit tudnak elengedni legszívesebben. 
Horváth Sándor pályázati referens 
Az előterjesztésben polgármester úrnak az volt a javaslata, s korábban képviselő-
testületi határozat született arról, hogy a tervező vetítse ki az útpadka rendezés nélküli 
költséget. 659,7 millió forintról 579,4 millió forintra lehetne levenni. Ha a 84,5 millió 
forintot levesszük, úgy kapjuk meg az 579,4 millió forintot. 
 
Van egy javaslat, mely azt tükrözi, hogy a Szabadság téri sétányok megépítése, a 
Szabadság téri lámpás csomópont megépítése, futópálya megépítése lehetne opcióban. 
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A Deák Ferenc utcai terület benne maradt a tervezésben. 11 millió forint ennek az 
összege. 
A Deák Ferenc utcai parkolót elhagynánk, a Kecskemét felőli oldalán nem kerülne 
kiépítésre a 45 fokos parkoló, ez 11,5 millió forinttal csökkentené a költséget. 
 
Kerékpár út rekonstrukciója. Ettől eltekinteni nem tudunk. 
Szabadságtéri sétányok. 31,3 millió forintról beszélünk. A régi kressz park helyén új 
sétányok lennének, Mizse Grill felé keresztirányú sétány. A játszótér oldalában 
szélesebb sétány. Ezt a részt kivesszük. Ezzel 30 millió forinttal lentebb lehetne venni a 
számokat. Feltételes közbeszerzés lenne rá kiírva. Ha ezt a beruházást elengedjük, akkor 
még működőképes a pályázat. 
 
Szabadság téri parkolók: Összekötésre kerülne a megépült sétány az iskola előtti résszel. 
Aszfalt kiegészítés kerülhetne a játszótér melletti területre. Ezzel merőleges parkolást 
tudnánk kialakítani. A Mizse Grill mellett térburkolást tudnánk kialakítani a kispiac 
helyszínének. 
 
Hattyúház melletti terület: merőleges parkoló kialakítása néhány fa telepítésével. Ez 
benne maradna. 
 
Lámpás csomópont: Ezt a fejlesztést nem tudjuk elhagyni, mindenképpen meg kell 
közbeszereztetni. Erre plusz pontokat kaptunk a pályázat értékelése során. Itt van egy 
tervezési hiba: Jelenleg több mint 71,5 millió forint, ez korábban 12,5 millió forinttal 
szerepelt. Magának az új lámparendszernek a telepítési költsége nem volt benne, ez 
tervezési hibából adódott. Feltételes közbeszerzésben lehetne kiírni. Ez a második ilyen 
terület. 
 
Lukács Józsefné MKVB elnök 
A lámpás csomópont kialakítására szükség van, nagyon nehéz az iskola, óvoda felől 
kikanyarodni, és a Széchenyi utcából. A padkákra is szükség van. Ezt nem kellene 
kihagyni. 
Horváth Sándor pályázati referens 
50 millió forintos pályázati önerő alap van elkülönítve a költségvetésben. 
 
Basky András polgármester 
Ameddig nem látjuk a közbeszerzést, addig nem tudunk pontos számadatokat. A végén 
látjuk, hogy mire lesz forrás. Ez opcióként kerüljön kiírásra. 
 
Horváth Sándor pályázati referens 
Ha a közbeszerzés lefolytatódott, utána lehet még néhány hónapot pihentetni a 
szerződést. 
Széchenyi utca eleje: minimális beavatkozás kellene. A Széchenyi utca felújítása 
megtörtént. 
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Attila utca, Szabadság tér közötti szakasz. Rossman-Hattyúház előtti rész. Az útpadka 
felújítás nem elhagyható a lámpás csomópont kiépítése miatt. Itt nincs feltüntetve, hogy 
el lehetne hagyni ezt a padkarészt. Itt platán fasor telepítés folytatása lenne még. A 
kerékpárút helyreállításra kerülne. Ezt a területet nem javasolt kivenni. 
 
Fő útnak az Attila utca, Kazinczy utca, Mizsei utca közötti szakasza. Itt az útpadkák 
közel 11 millió forintot jelentenek. Ha ezt feltételesen írjuk ki, akkor 39 millió forint 
helyett 29 millió forint költség várható. Feltételes közbeszerzésre az útpadkák kiépítése 
javasolt. 
 
Borbély Ella MKVB-ÖB tag 
A Közút helyett csináljuk meg és a drága pénzünket ráköltjük. Mennyibe kerülne a 
tolólapozás és a murvás megoldás? 
Szilágyi Ödön irodavezető 
300-400.000.- Ft egyszeri alkalom. Az a probléma, hogy a Közút a Fő utat sem csinálja 
meg. 
Lukács Józsefné MKVB elnök 
Az sem jó, ha elveszünk parkolási lehetőséget. Inkább más elemet vegyünk ki. 
Horváth Sándor pályázati referens 
A Képviselő-testületnek később is van lehetősége ezt eldönteni. 425,8 millió forint 
fedezet van rá. Az a javaslat, hogy a közbeszerzés minden területre legyen kiírva, az 
útpadkákra feltételes közbeszerzést írnánk ki. Ha a 84,4 millió forint rendelkezésünkre 
áll, akkor elkészül, ha nem áll rendelkezésre, akkor nem. 
Arra várunk javaslatot, hogy mely területek kerüljenek feltételes közbeszerzésre. 
Az útpadkák opcióba kerülnének, a többit teljes egészében közbeszereztetnénk.  
Basky András polgármester 
A Művelődési Házzal szemben lévő útpadka 40 millió forintos tétel. 
Sebők Márta PEB elnök 
A Rimóczi féle édességüzlet előtti parkoló nagyon el van használva. Ott nagyon sok 
idegen, és külföldi vendég megfordul. Ezt a részt meg kellene csinálni. 
Horváth Sándor pályázati referens 
Kérdés, hogy maradjon-e benne a tervben, vagy sem. A 6. pontnál lévő útpadka részt 
opcióba kellene tenni.   
7./ pont Mizsei utca eleje. A Fő út és a Petőfi Sándor utca közötti szakaszról van szó. 
Csapadékszikkasztó árkok vannak. A lakóingatlanok előtt murvás parkoló kerülne 
kialakításra. Az egész utcaszakaszon a párhuzamos parkolás is adott lenne az utca túl 
oldalán. 10,5 millió forintos beruházást jelentene. 
8/A. Széchenyi utca és a gyalogátkelő hely közötti szakasz. A Művelődési Ház előtti 
területhez nem nyúlnánk. Itt kiszélesítésre kerülne a járda, valamint a meglévő le 
térkövezett kapubejárók összekötésre kerülnének az egyéb bejárókkal. Az útpadka 
rendezése opcióba kerülne, ez 8,5 millió forint lenne. A gyalogátkelő helyhez vezető 
terület kapna új burkolást. Pótlásra kerülnének a platánfák, kerékpártárolók kerülnének 
be, 18 millió forintos beruházás lenne. A 8 millió forintos útpadka lenne opcióba. 
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8/B Gyalogátkelőhely és a Vörösmarty u. közötti szakasz. Csapadékvíz elvezető 
árkoknak a tisztességes kialakítása lenne. 10 millió forintos költséget emésztene fel. Az 
útpadka felújítása 15 millió forintos költség lenne. 
 
8/C Vörösmarty utca eleje. Merőleges parkoló kialakítás a meglévő gyephézagos 
kialakítással. 12 millió forint lenne, ez opció lenne. Feltételes közbeszerzésben kerülne 
kiírásra. 
 
9./ Vörösmarty u. – Bajza u. közötti terület. 10,5 millió forint az útpadka, 16,6 millió 
forint maradna az egyéb fejlesztésre. Ez kell, szükséges. A volt Szülőotthon épület előtti 
kapubejáró kiépítésre kerülne, pótlásra kerülne a platánsor. 
 
10/A. Szent Lajos utca eleje. Parkolók kialakítása mindkét oldalon. Térburkolat kerülne 
kialakításra és néhány fának a telepítése. Erre szükség van. 
 
10/B. Szent Lajos utcától – a gyalogosátkelőhely közötti szakasz. A buszmegálló már 
elkészült a Zöld város projekt I. szakaszában. Itt folytatódna a kerékpárút a Deák Ferenc 
utcáig. Olyan szintre lenne emelve mindkét burkolat, hogy a fő úti gyalogátkelőhelyet 
meg lehessen közelíteni. Szikkasztó árkok létesítése szükséges. 
A gyalogátkelőhelytől a Deák Ferenc utca közepéig tartó szakasz 7 millió forint lenne 
az útpadka rész. Ezen a szakaszon is folytatódna a kerékpárút. Csapadékvíz szikkasztó 
árkok lennének kialakítva, új fasor kerülne kialakításra. 7 millió forint a padkafelújítás. 
Ez kivételre kerül. 
 
10/C. Gyalogos átkelőhely Deák Ferenc utca közötti szakasz. Itt is kivételre kerül a 
padkafelújítás. 
 
10/D. Deák Ferenc utca eleje. 11 millió forintos beruházás van tervezve, vegyük ki és 
tegyük opcióba. 
 
11. A Fő útnak a Deák Ferenc, - Hunyadi u.- Tarnai u. közötti szakasz. 40 millió forintos 
fejlesztésből 20 millió forint a padka része. Az útpadka opcióba rendezhető költség. 
 
12/A. Ceglédi u. – Wesselényi u. közötti szakasz. Az előzőleg ismertetett tervezői 
becsléshez képest magasabb. Ami itt változás, hogy a Ceglédi út felől a Katolikus 
Templom mellett megállni tilos. Zöld felület lesz. Párhuzamos parkolás van tervezve, 
ez 20 millió forint a csapadékvíz elvezetéssel együtt. 
 
12/B Wesselényi utca eleje. A Pártház oldalában gyephézagos parkoló kialakítása 
zöldfelülettel. Fák lennének telepítve, csapadékvízelvezető árkok lennének kialakítva. 
Túloldalon kerékpártámasztók lennének telepítve. Ez 16,5 millió forint lenne. 
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13/A. Wesselényi u. – Árpád u. közötti szakasz. Félegyházi pékség előtti szakasz. A 
kapubehajtók ezen a területen kiépítésre kerülnének. Fák pótlása, árkok rendezése, 
kerékpártámasztók kerülnének telepítésre minden üzlet elé. Jelentős padkafelújítással 
lehete javítani a parkolást, visszaadni az elvett parkolókat. Ez 13,5 millió forint lenne 
útpadka javítással. Ez is opcióba kerülhet. Itt mindenképpen meg kellene az útpadkát 
javítani, mert rengeteg parkolóhely megszűnik. 
 
13/B Árpád utca eleje. Sokkal jobb fejlesztési ötlet került kidolgozásra, mint a korábban 
szerepeltetett anyagban. Növénypatika oldalában gyephézagos burkolattal merőleges 
parkolók kialakítása. Itt csapadékvíz elvezetése megoldása is szükséges. A túloldalon 
árok korrekció történne. 6 plusz parkoló lenne ezen a területen. 
 
14./ Árpád u. és Lehel u. közötti szakasz. Plusz parkolókat adnánk vissza az Árpád 
utcában a Dohány boltnál. A kapu behajtók burkolásra kerülnek. Platánfa visszapótlásra 
kerül. Opcióba került az útmenti padka rendezése. Fontos lenne, hogy a párhuzamos 
parkolás tisztességes keretek között lenne. A padkán belüli rész megvalósul, az útpadka 
opció 9,5 millió forint, az egész 23 millió forint. 
 
Béke lakótelepi játszótér, Radnóti téri játszótér, futópálya nem történt változás.  Kb. 20 
millió forint és 14 millió forint a játszóterek költsége. A játszótér benne van a 
megalapozó dokumentumban. 
Lukács Józsefné MKVB elnök 
A 16 tételnek a közbeszerzése mennyibe kerül együtt? 
Horváth Sándor pályázati referens 
Ezt így nem lehet előre megmondani, több millió forint. Azért lenne lényeges 
közbeszereztetni mindent, mert ha a forrás rendelkezésre áll, bármikor meg lehetne 
valósítani. Valószínű, hogy utcaszakaszonként kerül opcióba. A Közbeszerzési Hatóság 
mindenbe beleszólhat, amikor ellenőrzi a projekteket.  
Sebők Márta PEB elnök 
Köszönöm, akkor kérnék egy összegzést, hogy mi az, ami marad, és mi az, ami feltételes 
közbeszerzésre kell, hogy kerüljön. 
Basky András polgármester 
A beruházási területek fejlesztésével kapcsolatosan egyeztetés történt közbeszerzési 
szakértővel és megvizsgálásra került a pályázati értékelési szempontok alapján a 
műszaki tartalom csökkentés körülménye is. 
Muhariné Mayer Piroska aljegyző 
Az alábbi összegző javaslat hangzott el: 
1./ Meglévő kerékpárút rekonstrukciója    marad 
2./ Szabadság téri sétányok    teljes egészében kivesszük  
3a.Szabadság téri parkolók      marad 
3b.Szabadság téri lámpás csomópont    marad 
3c.Széchenyi utca eleje      marad 
4./ Szabadság tér – Attila u. közötti szakasz   marad 
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6./ Attila u.- Mizsei u. – Kazinczy u. közötti szakasz   marad 
7./ Mizsei utca eleje       marad 
8a.Széchenyi u. -gyalogos átkelőhely közötti szakasz   opcióba kerül 
8b.Gyalogos átkelőhely-Vörösmarty u. közötti szakasz  opcióba kerül 
8c.Vörösmarty utca eleje      opcióba kerül 
9./ Vörösmarty u. – Bajza u.      marad 
10.a.Szent Lajos utca eleje      opcióba kerül 
10.b.Szent Lajos u.-gyalogos átkelőhely közötti szakasz.   opcióba kerül 
10.c.Gyalogos átkelőhely-Deák F. u. közötti szakasz  opcióba kerül 
10.d.Deák Ferenc utca eleje     opcióba kerül 
11./Deák F.-Hunyadi u.-Tarnai u. között szakasz  marad 
12.a.Ceglédi u.-Wesselényi u. közötti szakasz   marad 
12.b.Wesselényi utca eleje      marad 
13.a.Wesselényi-Árpád u. közötti szakasz   marad 
13.b.Árpád u. eleje       marad 
14./ Árpád u.- Lehel u. közötti szakasz    marad 
15.a.Béke lakótelepi játszótér     opcióba kerül 
15.b.Radnóti téri játszótér      opcióba kerül 
15.c.Pumpapálya       opcióba kerül 
15.d.Futópálya       opcióba kerül 
16./Református templom előtti terület     opcióba kerül 
 
Sebők Márta PEB elnök 
Köszönöm. Aki ezt elfogadja a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság részéről, kérem, 
kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat, 
tartózkodás nem volt- az alábbi határozatot hozta: 
19/2024. (III. 11.) PEB hat. 
„Élhető település” projekt közterületfejlesztési részé- 
nek közbeszerzési előkészítésével kapcsolatos döntés 

HATÁROZAT 
 
  Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
  Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága elfogadásra javasolja a Kép- 

viselő-testületnek, hogy a TOP-PLUSZ-1.2.1-21-BK1-2022-00023 
azonosító számú pályázat kivitelezésére előkészítendő közbeszerzési 
eljárás tekintetében az alábbi döntést hozza: 
 

1./ Meglévő kerékpárút rekonstrukciója    marad 
2./ Szabadság téri sétányok    teljes egészében kivesszük  
3a.Szabadság téri parkolók      marad 
3b.Szabadság téri lámpás csomópont    marad 
3c.Széchenyi utca eleje      marad 
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4./ Szabadság tér – Attila u. közötti szakasz   marad 
6./ Attila u.- Mizsei u. – Kazinczy u. közötti szakasz   marad 
7./ Mizsei utca eleje       marad 
8a.Széchenyi u. -gyalogos átkelőhely közötti szakasz   opcióba kerül 
8b.Gyalogos átkelőhely-Vörösmarty u. közötti szakasz  opcióba kerül 
8c.Vörösmarty utca eleje      opcióba kerül 
9./ Vörösmarty u. – Bajza u.      marad 
10.a.Szent Lajos utca eleje      opcióba kerül 
10.b.Szent Lajos u.-gyalogos átkelőhely közötti szakasz.   opcióba kerül 
10.c.Gyalogos átkelőhely-Deák F. u. közötti szakasz  opcióba kerül 
10.d.Deák Ferenc utca eleje     opcióba kerül 
11./Deák F.-Hunyadi u.-Tarnai u. között szakasz  marad 
12.a.Ceglédi u.-Wesselényi u. közötti szakasz   marad 
12.b.Wesselényi utca eleje      marad 
13.a.Wesselényi-Árpád u. közötti szakasz   marad 
13.b.Árpád u. eleje       marad 
14./ Árpád u.- Lehel u. közötti szakasz    marad 
15.a.Béke lakótelepi játszótér     opcióba kerül 
15.b.Radnóti téri játszótér      opcióba kerül 
15.c.Pumpapálya       opcióba kerül 
15.d.Futópálya       opcióba kerül 
16./Református templom előtti terület     opcióba kerül 
 

Határidő: 2024. március 14. 
Felelős:     PEB 

 
 
 
Sebők Márta PEB elnök 
Aki a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottság részéről 
elfogdásra javasolja az elhangzottakat, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Bagó István MKVB tag 
A két oldali kerékpárúttal nem értek egyet. Kivettük a játszótereket és a pumpapályát, 
ezzel sem értek egyet. Nekem ez így nem élhető település. Ezt így nem tudom elfogadni. 
Sebők Márta PEB elnök 
Megállapítom, hogy a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottság 4 
igen szavazattal, - 1 ellenszavazattal – tartózkodás nem volt- az alábbi határozatot hozta: 
12/2024. (III. 11.) MKVB hat. 
„Élhető település” projekt közterületfejlesztési részé- 
nek közbeszerzési előkészítésével kapcsolatos döntés 
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HATÁROZAT 
 
   
  Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottsága 
elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a TOP-PLUSZ-
1.2.1-21-BK1-2022-00023 azonosító számú pályázat kivitelezésére 
előkészítendő közbeszerzési eljárás tekintetében az alábbi döntést hozza: 
 

1./ Meglévő kerékpárút rekonstrukciója    marad 
2./ Szabadság téri sétányok    teljes egészében kivesszük  
3a.Szabadság téri parkolók      marad 
3b.Szabadság téri lámpás csomópont    marad 
3c.Széchenyi utca eleje      marad 
4./ Szabadság tér – Attila u. közötti szakasz   marad 
6./ Attila u.- Mizsei u. – Kazinczy u. közötti szakasz   marad 
7./ Mizsei utca eleje       marad 
8a.Széchenyi u. -gyalogos átkelőhely közötti szakasz   opcióba kerül 
8b.Gyalogos átkelőhely-Vörösmarty u. közötti szakasz  opcióba kerül 
8c.Vörösmarty utca eleje      opcióba kerül 
9./ Vörösmarty u. – Bajza u.      marad 
10.a.Szent Lajos utca eleje      opcióba kerül 
10.b.Szent Lajos u.-gyalogos átkelőhely közötti szakasz.   opcióba kerül 
10.c.Gyalogos átkelőhely-Deák F. u. közötti szakasz  opcióba kerül 
10.d.Deák Ferenc utca eleje     opcióba kerül 
11./Deák F.-Hunyadi u.-Tarnai u. között szakasz  marad 
12.a.Ceglédi u.-Wesselényi u. közötti szakasz   marad 
12.b.Wesselényi utca eleje      marad 
13.a.Wesselényi-Árpád u. közötti szakasz   marad 
13.b.Árpád u. eleje       marad 
14./ Árpád u.- Lehel u. közötti szakasz    marad 
15.a.Béke lakótelepi játszótér     opcióba kerül 
15.b.Radnóti téri játszótér      opcióba kerül 
15.c.Pumpapálya       opcióba kerül 
15.d.Futópálya       opcióba kerül 
16./Református templom előtti terület     opcióba kerül 
 

Határidő: 2024. március 14. 
Felelős:     MKVB 

 
Sebők Márta PEB elnök 
Aki az Önkormányzati Bizottság részéről elfogadásra javasolja az elhangzottakat, 
kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
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Megállapítom, hogy az Önkormányzati Bizottság 4 igen szavazattal – 1 ellenszavazattal 
– tartózkodás nem volt- az alábbi határozatot hozta: 
13/2024. (III. 11.) ÖB hat. 
„Élhető település” projekt közterületfejlesztési részé- 
nek közbeszerzési előkészítésével kapcsolatos döntés 

HATÁROZAT 
   
  Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Önkormányzati Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, 
hogy a TOP-PLUSZ-1.2.1-21-BK1-2022-00023 azonosító számú 
pályázat kivitelezésére előkészítendő közbeszerzési eljárás tekintetében 
az alábbi döntést hozza: 
 

1./ Meglévő kerékpárút rekonstrukciója    marad 
2./ Szabadság téri sétányok    teljes egészében kivesszük  
3a.Szabadság téri parkolók      marad 
3b.Szabadság téri lámpás csomópont    marad 
3c.Széchenyi utca eleje      marad 
4./ Szabadság tér – Attila u. közötti szakasz   marad 
6./ Attila u.- Mizsei u. – Kazinczy u. közötti szakasz   marad 
7./ Mizsei utca eleje       marad 
8a.Széchenyi u. -gyalogos átkelőhely közötti szakasz   opcióba kerül 
8b.Gyalogos átkelőhely-Vörösmarty u. közötti szakasz  opcióba kerül 
8c.Vörösmarty utca eleje      opcióba kerül 
9./ Vörösmarty u. – Bajza u.      marad 
10.a.Szent Lajos utca eleje      opcióba kerül 
10.b.Szent Lajos u.-gyalogos átkelőhely közötti szakasz.   opcióba kerül 
10.c.Gyalogos átkelőhely-Deák F. u. közötti szakasz  opcióba kerül 
10.d.Deák Ferenc utca eleje     opcióba kerül 
11./Deák F.-Hunyadi u.-Tarnai u. között szakasz  marad 
12.a.Ceglédi u.-Wesselényi u. közötti szakasz   marad 
12.b.Wesselényi utca eleje      marad 
13.a.Wesselényi-Árpád u. közötti szakasz   marad 
13.b.Árpád u. eleje       marad 
14./ Árpád u.- Lehel u. közötti szakasz    marad 
15.a.Béke lakótelepi játszótér     opcióba kerül 
15.b.Radnóti téri játszótér      opcióba kerül 
15.c.Pumpapálya       opcióba kerül 
15.d.Futópálya       opcióba kerül 
16./Református templom előtti terület     opcióba kerül 
 

Határidő: 2024. március 14. 
Felelős:     ÖB 
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15.55 órakor szünet 
16.10 órakor folytatódik az ülés. 
 
4./ Napirendi pont 
Útfelújítások és új útépítések tervezési helyszíneinek kiválasztása 
Sebők Márta PEB elnök 
Háromféle útfelújítási technológiát mutat be az előterjesztés. 
1./ Az utóbbi 15-20 évben alkalmazott megoldás. Meglévő felületre 2-5 cm vastag 
kiegyenlítő aszfaltréteg, melyre 5 cm vastag aszfalt kopóréteg kerül. Szakmailag a 
legjobb megoldás, de a legdrágább. 
2./ Régebben alkalmazott megoldás. A meglévő felület kiegyenlítése 5 cm vastag 
dolomit zúzottkővel vagy újabban mart aszfalttal és erre a felületre készül 2 vagy 3 
rétegű higított bitumenes kötőanyagú szórt felületi bevonat.  
3./ Új technológia. a jelenlegi aszfaltfelületű, vagy elaszfaltosodott felületű un. 
repedezett kövesutak felületére 8 mm vastagságú mikrobevonat kerül két rétegben. 
Az előterjesztés további része felsorolja azokat az utcákat és utca szakaszokat, 
amelyeknél szükséges útfelújítás, s javaslatot tesz, hogy milyen technológia szerint 
történjen. 
Belusz László ÖB elnök 
Mit tapasztaltak a helyszíni bejáráson? 
Sebők Márta PEB elnök 
Voltunk Helvécián Polgármester úr, néhány képviselő társam, és Szilágyi Ödön kolléga 
jelenlétében. Megtekintettük az új útburkolati technológiát. Egy éve felújított szakaszon 
jártunk. 2. technológia szerint volt felújítva. Ez egy jónak mondható. A 3. technológiát 
nem láttuk. Nem is tudok róla mit mondani. 
Basky András polgármester 
A 2. technológia támogatást nyert. Ez irányba lehetne mozdulni. 
Szilágyi Ödön irodavezető 
Kérdés, hogy mit terveztessünk meg. 
Sebők Márta PEB elnök 
Nekem a Szív utcával és az Orgona utcával probléma van. Nagyon rossz a Damjanich 
utca és a Fecske utca csatlakozása. A Klábertelepi út miatt annyi bántást kap a testület, 
hogy azzal valamit kezdeni kellene, a Buckói út eleje is rossz. 
Basky András polgármester 
A Klábertelepi út benne van a javaslatomban a Vasútig.  
Sebők Márta PEB elnök 
És utána? 
Basky András polgármester 
Utána van még 1 km. S ha ott összekötjük a sóhordó utat, meg ezt az utat, s ott a vasút. 
Akkor azt megvárnám, hogy mi lesz ennek a tervezésnek, és a következő időszakban a 
vasútfejlesztésnek a dolga. Az tutibiztos, hogy első lépésként felvenném a listába a 
Telepi utat a vasútig. Az 1 km-es szakasz. 
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Sebők Márta PEB elnök 
Az a Klábertelep felé vezető út, és a vasúton túl? 
Basky András polgármester 
Az még 1 km. 
Sebők Márta PEB elnök 
Azt nem lenne érdemes megterveztetni? 
Basky András polgármester 
A tervezését meg lehet terveztetni, a költsége benne van. 
Szilágyi Ödön irodavezető 
A vasúti átjárótól 50 m után lehetne elindulni vele, mert ránk verik a vasúti átjárót, ami 
80 millió forint. 
Sebők Márta PEB elnök 
Azt nem kellene akkor. 
Kovács Gábor települési főépítész 
Még egy probléma, ha meg van csináltatva az út, akkor odavonzza azt a forgalmat is, 
amit nem kellene. 
Basky András polgármester 
Arról beszéljünk, hogy tervezés tekintetében azzal egyetértünk-e, hogy a Telepi út 
folytatására, ahol nincs aszfalt, onnantól a vasútig 50 m-ig megterveztetni. 
Megterveztethetjük a másik részt is, de a terv 5 évig érvényes, 5 éven belül a másik felét 
is meg kell csinálni. Mi a jó megoldás? 
Lukács Józsefné MKVB elnök 
Én még a Buckói utat szeretném megcsináltatni. 
Basky András polgármester 
Először zárjuk le ezt a részt, hogy ez támogatható-e, hogy a vasútig megcsináljuk? 
Sebők Márta PEB elnök 
Nagyon elgondolkodtató az, amit a Gábor mondott, hogy ha ott egy jó út lesz, akkor ez 
egy újabb támadási felület lehet más okból kifolyólag. 
Basky András polgármester 
Ezért volt az eredeti gondolat az, hogy a vasútig csináljuk meg, az 1 km az pedig 
maradjon. 
Sápi Tibor MKVB-ÖB tag 
Ha a napelempark kialakul, akkor ott bizonyos dolgok meg fognak oldódni. Nagyon 
bízom benne. 
Sebők Márta PEB elnök 
Az mikor fog konkretizálódni? 
Sápi Tibor MKVB-ÖB tag 
1-2 hónap. Várhatóan minden be lesz kamerázva, s a szemétlerakás, faeltulajdonítás is 
nyomon követhető lesz. 
Szilágyi Ödön irodavezető 
Új útnak a tervezése 1.900.000.- Ft. 
Horváth Sándor pályázati referens 
A Telepi út összekötve a Sóhordó úttal, ennek a tervezése már 4 millió forint. 
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Basky András polgármester 
Annyit terveztessünk, amit a közeljövőben meg tudunk csinálni. 
Borbély Ella MKVB elnök 
Ha a Telepi út abban a formában lenne megterveztetve, hogy a vasúttól egy 50 m-re, az 
a környékben lakóknak nagy segítség lenne. 
Basky András polgármester 
Azt elfogadjuk, hogy a Klábertelepi úttól a vasútig terjedő szakaszt új útként 
megterveztetjük a vasúti átjáróig? Itt útalapot is kell tervezni, és a 2. technológia szerint. 
 
A Mizse-Pack előtt elmenő utat illenék megcsináltatni, de átmegy alatta egy gázvezeték, 
és az nincs a terven rajta, és azt ilyenkor védelembe kell helyezni. Ez 150 m.  
 
Vannak kis utca szakaszok, mint a Németh László utcának a vége, Illyés Gyula u. vége, 
a Diófa utca, a Rozmaring utca. 
 
Bagó István MKVB tag 
A Diófa utcáról korábban terv volt, hogy az le lesz aszfaltozva. 
Basky András polgármester 
Mindig a pénz befolyásolja azt, hogy mit sikerül megcsinálni. Azt gondolom, hogy 
ebben a tervezési időszakban ezeket a kisebb utcákat, amiket felsoroltunk, azokat a 2. 
technológia szerint meg kellene csináltatni. Rozmaring u., Németh L. u., az Illyés Gy. 
u., Diófa u., Sipos Mihály folytatása, Liszt Ferenc utcának az eleje. 
Kovács Gábor települési főépítész 
Rozmaring utca átkötő úttá fog válni, s fogja vonzani a forgalmat.  
Sebők Márta PEB elnök 
Akkor, hogy legyen? 
Basky András polgármester 
Ezeket az utakat is meg kell terveztetni. Németh L. u. vége, Illyés Gy. u vége, Diófa, 
Liszt F. u., Rozmaring u. 
Muhariné Mayer Piroska aljegyző 
Új útra felsoroltak: Németh L. u. vége 100 m, Illyés Gy. u. vége 120 m, Diófa u. 150 m, 
Liszt Ferenc utca a vasúttól Árok utcáig 320 m, illetve a Telepi ú. a Dankó P. utcától a 
vasúti átkelőig 1 km. Ezek lettek új út tervezésre felsorolva a 2. technológia szerint. 
Basky András polgármester 
Idejönne a Mizse-Pack előtti 150 m. 
Muhariné Mayer Piroska aljegyző 
Ez meg van terveztetve, ezt nem kell terveztetni. 
Belusz László ÖB elnök 
De ennek nem ilyen terve van, akkor, hogy lesz megcsinálva? 
Basky András polgármester 
Ha nem kell most közbeszereztetni, akkor ezzel nem is kell foglalkozni. 
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Útfelújítások: 
Az a kérdés, hogy az Orgona utca környéki utcák, amiknek az alapja megvan, az kap-e 
támogatást abban az irányban, hogy felújítva legyenek? 
Mely utcák ezek? 
Muhariné Mayer Piroska aljegyző 
Beneszél u. 150 m, Szív u. 330., Orgona u. 400 m, Damjanich u. 2 x 160 m, Csalogány 
u. 130 m, ez összesen 1330 m. 
Basky András polgármester 
Kérdés, hogy ezek az utcák kapnak-e felújításra javaslatot, mert mindig az a vád, hogy 
a városnak azon a részén nem történik semmi. 
Akkor meg kellene csinálni a Szív utcát, a Damjanich utcának a végét, és az Orgona 
utcát, de nem a teljes hosszában, hanem a Dankó P. utcától az E-5-ös felé eső részt, 
az Orgona utca pedig új utcaként kellene, hogy kezelődjön? 
 
Horváth Sándor pályázati referens 
Ennek nincs alapja, azért van új útként jelölve pirossal, ehhez kell alap is. A másik 
részén van alap, azért van feketével jelölve, csak le kellene zárni.  
Basky András polgármester 
Akkor Szív utca, Orgona utca, Damjanich u.  
Muhariné Mayer Piroska aljegyző 
Volt szó a Beneszél utcáról is. 
Kovács Gábor települési főépítész 
A Beneszél u. további is vezet, ez nem egy lakó utca. A Szív utca az ottani lakókat érinti.  
A Beneszél utcát addig lehetne javítani, ameddig van alap, ahol már nincs, ott új 
építésűnek kellene tenni. 
Basky András polgármester 
Szív utca mehet? 
Belusz László ÖB elnök 
Legyen. 
Basky András polgármester 
Damjanich utcának a két oldala mehet? 
Lukács Józsefné MKVB elnök 
Minek a két oldalt csinálni? 
Belusz László ÖB elnök 
Szív utca felőli részt kellene, mert az csatlakozik a Szív utcához. 
Basky András polgármester 
A Damjanich utcát terveztessük meg mindkét irányba. Még az Orgona utcának a Dankó 
P. utcától a Kossuth L. utcáig.  
Sebők Márta PEB elnök 
Én az Orgona utcát nem tudom támogatni. 
Belusz László ÖB elnök 
Én az Orgona utcát elengedném most, majd egy következő szakaszban. 
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Borbély Ella MKVB -ÖB tag 
Az Orgona utca ne legyen. 
 
Muhariné Mayer Piroska aljegyző 
A Beneszél 150 m mehet? 
Belusz László ÖB elnök 
Szív u., Damjanich u., Beneszél u.  
Kovács Gábor települési főépítész 
Buckói u. is ilyen szempontból érdekes, mert a Bartók B. u. végén kimélyítik az utat, 
mert ott kanyar van. A Buckói út is vezet tovább nagyon sok tanyához. Az egy szerkezeti 
jelentőségű út, ahol átmenő forgalom van, szemben egy Orgona utcával, mert az egy 
lakó utca, ott nincs átmenő forgalom. Ilyen szempontból a Buckói út összekötése a 
Bartók B. utcához egy szerkezeti jelentőségű. 
 
Basky András polgármester 
De ott új utat kell építeni. 
dr. Balogh László jegyző 
Az első szakasza borzasztó rossz mind a Buckói útnak, mind a Piroska Sándor utcának. 
 
Basky András polgármester 
Hány méter az a szakasz a Buckói útnak? 
Szilágyi Ödön irodavezető 
Kb. 200 m. 
Basky András polgármester 
Ha a Bartókból jövünk és bekanyarodunk a Buckói útra, az meg van csinálva. Csak 
magát a Buckóit nem lehet, mert a Piroska Sándor sincs megcsinálva. Ott szükséges 
legalább a Piroska Sándornak az összekötő szakaszát megcsinálni.  
 
Tervezés tekintetében a Buckói útnak az első részét, a sűrűn lakott részét a Bartók 
Béla utca végéig. Ez új út építés.  
 
Muhariné Mayer Piroska aljegyző 
A Rozmaring utca benne marad. 
 
Sebők Márta PEB elnök 
A Bajcsy-Zs. utcát ejtjük? 
 
Basky András polgármester 
Első körben nem lesz benne, második körben lesz benne, más technológia. 
Sebők Márta PEB elnök 
Bodza utca, Galagonya utca. Ezekkel mi van? 
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Basky András polgármester 
Ezek majd új út építésűek lesznek. Ezeket most nem vesszük be tervezés tekintetében 
sem, mert annyit érdemes most megterveztetni, amit meg is tudunk csinálni az 
elkövetkező 1-2 évben. A Telepi u. 70 millió forint. A kisebb utak másik 70 millió forint.  
Ha azt látjuk, hogy találunk forrást, 1-2 hónap múlva újra neki lehet kezdeni a 
tervezésnek, és el lehet indítani a következő szakaszt. Bajcsy-Zs. utca folytatását 
második körbe biztos, hogy bele kell tenni. Az is 1 km szakasz, ott útalapot nem kell 
építeni, hanem egy felújításos technológiával. A Széchenyi utca folytatását és a 
Vörösmarty utcát a második körben bele kell venni majd, Lehel utcát is.  
Sebők Márta PEB elnök 
Összegezve útfelújításra a következő utcákat javasoljuk a Képviselő-testület felé:  
Rozmaring utca, Beneszél u. , Szív u., Damjanich u., 2. technológia szerint. 
 
Új útépítésre a következőket javasoljuk: 
Németh László utca vége, Illyés Gy. u. vége, Diófa u. , Liszt F. u. vasúttól Árok utcáig, 
Telepi u. Dankó P. utcától a vasútig, és a Buckói út első szakasza Bartók Béla u. végétől, 
a 2. technológia szerint. 
 
Aki ezt elfogadja, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat, 
tartózkodás nem volt-, a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottság 
5 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- az Önkormányzati Bizottság 5 
igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- az alábbi határozatokat hozta: 
20/2024. (III. 11.) PEB hat. 
Útfelújítások és új útépítések tervezési 
helyszíneinek kiválasztása 

HATÁROZAT 
 
  Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pén- 
  zügyi Ellenőrző Bizottsága elfogadása javasolja a Képviselő-tes- 
  tületnek az előterjesztés határozat-tervezetét azzal, hogy az  
 
  1./a./ pontba az alábbi utcákat jelölje ki: 
  - Rozmaring utca, 
  - Beneszél utca, 
  - Szív utca, 
  - Damjanich utca 2 x 160 m-es szakasza a 2. technológia szerint; 
 
  1./b./ pontba az alábbi utcákat jelölje ki: 
  - Németh László utca vége,  

- Illyés Gyula utca vége,  
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- Diófa utca,  
- Liszt Ferenc utca (Vasúttól Árok utcáig), 

  - Telepi u. Dankó P. utcától a vasúti átkelőig, és a  
  - Buckói út első szakasza a Bartók Béla út végétől a 2. technológia  
    szerint. 
 
    Határidő: 2024. március 14. 
    Felelős:     PEB 
 
13/2024. (III. 11.) MKVB hat. 
Útfelújítások és új útépítések tervezési 
helyszíneinek kiválasztása 

HATÁROZAT 
 
  Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Me- 
  zőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottsága elfogadása  
                      javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés határozat-tervezetét  
                      azzal, hogy az  
 
  1./a./ pontba az alábbi utcákat jelölje ki: 
  - Rozmaring utca, 
  - Beneszél utca, 
  - Szív utca, 
  - Damjanich utca 2 x 160 m-es szakasza a 2. technológia szerint; 
 
  1./b./ pontba az alábbi utcákat jelölje ki: 
  - Németh László utca vége, 
  - Illyés Gyula utca vége,  
  - Diófa utca, 
  - Liszt Ferenc utca (Vasúttól Árok utcáig), 
  - Telepi u. Dankó P. utcától a vasúti átkelőig, és a  
  - Buckói út első szakasza a Bartók Béla út végétől a 2. technológia  
    szerint. 
 
    Határidő: 2024. március 14. 
    Felelős:     MKVB 
 
14/2024. (III. 11.) ÖB hat. 
Útfelújítások és új útépítések tervezési 
helyszíneinek kiválasztása 

HATÁROZAT 
 
  Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ön- 
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  kormányzati Bizottsága elfogadása javasolja a Képviselő-tes- 
  tületnek az előterjesztés határozat-tervezetét azzal, hogy az  
 
  1./a./ pontba az alábbi utcákat jelölje ki: 
  - Rozmaring utca, 
  - Beneszél utca, 
  - Szív utca, 
  - Damjanich utca 2 x 160 m-es szakasza a 2. technológia szerint; 
 
  1./b./ pontba az alábbi utcákat jelölje ki: 
  - Németh László utca vége, 
  - Illyés Gyula utca vége, 
  - Diófa utca, 
  - Liszt Ferenc utca (Vasúttól Árok utcáig), 
  - Telepi u. Dankó P. utcától a vasúti átkelőig, és a  
  - Buckói út első szakasza a Bartók Béla út végétől a 2. technológia  
    szerint. 
 
    Határidő: 2024. március 14. 
    Felelős:     ÖB 
 
5./ Napirendi pont 
A 2024. évi Környezetvédelmi Nap program-tervezetének elfogadása 
Sebők Márta PEB elnök 
Minden évben környezetvédelmi programot készítenek az intézményeink. A 
Környezetvédelmi Nap költségeinek elszámolása a Környezetvédelmi Alap terhére 
történik. 
A Meserét Napközi Otthonos Óvoda 150.000.- Ft-ot, az EGYSZI 100.000.- Ft-ot, a 
Művelődési Ház és Könyvtár 110.000.- Ft-ot, a Lajosmizsei Fekete István Sportiskolai 
Általános Iskola 80.000.- Ft-ot, a Lajosmizsei Közös Önkormányzati Hivatal 100.000.- 
Ft-ot kért. A kérelmekben részletezve van, hogy mit szeretnének megvalósítani, mely 
az előterjesztés mellékletét képezi. 
dr. Balogh László jegyző 
Az Iskola és a Hivatal költségeinek elszámolása együtt történik. 
Sebők Márta PEB elnök 
Kérdés, észrevétel van-e ezzel kapcsolatban? Nincs. Elfogadásra javaslom. 
Aki elfogadja a 2024. évi Környezetvédelmi Nap program-tervezetét azzal, hogy a 
Meserét Napközi Otthonos Óvoda 150.000.- Ft-ot, az EGYSZI 100.000.- Ft-ot, a 
Művelődési Ház és Könyvtár 110.000.- Ft-ot, a Lajosmizsei Fekete István Sportiskolai 
Általános Iskola 80.000.- Ft-ot, a Lajosmizsei Közös Önkormányzati Hivatal 100.000.- 
Ft-ot kapjon, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 5 igen szavazattal – ellenszavazat, 
tartózkodás nem volt-, a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottság 
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5 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- az Önkormányzati Bizottság 5 
igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- az alábbi határozatokat hozta: 
21/2024. (III. 11.) PEB hat. 
A 2024. évi Környezetvédelmi Nap  
program-tervezetének elfogadása 

HATÁROZAT 
 
  Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pén- 
  zügyi Ellenőrző Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-tes- 

tületnek az előterjesztés határozat-tervezetét azzal, hogy hogy a Meserét 
Napközi Otthonos Óvoda 150.000.- Ft-ot, az EGYSZI 100.000.- Ft-ot, a 
Művelődési Ház és Könyvtár 110.000.- Ft-ot, a Lajosmizsei Fekete 
István Sportiskolai Általános Iskola 80.000.- Ft-ot, a Lajosmizsei Közös 
Önkormányzati Hivatal 100.000.- Ft-ot kapjon a Környezetvédelmi 
Alap terhére. 
Határidő: 2024. március 14. 
Felelős:     PEB 

 
14/2024. (III. 11.) MKVB hat. 
A 2024. évi Környezetvédelmi Nap  
program-tervezetének elfogadása 

HATÁROZAT 
 
  Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Me- 
  zőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottsága elfogadásra  

javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés határozat-tervezetét 
azzal, hogy hogy a Meserét Napközi Otthonos Óvoda 150.000.- Ft-ot, az 
EGYSZI 100.000.- Ft-ot, a Művelődési Ház és Könyvtár 110.000.- Ft-ot, 
a Lajosmizsei Fekete István Sportiskolai Általános Iskola 80.000.- Ft-ot, 
a Lajosmizsei Közös Önkormányzati Hivatal 100.000.- Ft-ot kapjon a 
Környezetvédelmi 
Alap terhére. 
Határidő: 2024. március 14. 
Felelős:     MKVB 

 
 
15/2024. (III. 11.) ÖB hat. 
A 2024. évi Környezetvédelmi Nap  
program-tervezetének elfogadása 

HATÁROZAT 
 
  Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ön- 
  kormányzati Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-tes- 
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tületnek az előterjesztés határozat-tervezetét azzal, hogy hogy a Meserét 
Napközi Otthonos Óvoda 150.000.- Ft-ot, az EGYSZI 100.000.- Ft-ot, a 
Művelődési Ház és Könyvtár 110.000.- Ft-ot, a Lajosmizsei Fekete 
István Sportiskolai Általános Iskola 80.000.- Ft-ot, a Lajosmizsei Közös 
Önkormányzati Hivatal 100.000.- Ft-ot kapjon a Környezetvédelmi 
Alap terhére. 
Határidő: 2024. március 14. 
Felelős:     ÖB 

 
 
6./ Parkgondozó és kertészeti ágazat beszámolója a 2023. évben elvégzett 
munkákról 
Sebők Márta PEB elnök 
Elkészült a parkgondozó és kertészeti ágazat beszámolója a 2023. évben elvégzett 
munkákról. 
Basky András polgármester 
Földházi Zoltán kertészeti ágazatvezető felmondott. Április 1-től Ferró Csaba lesz 
helyette, aki át fogja venni a feladatait. A földutakkal kapcsolatos feladatokat Száraz 
László intézi. 
Sebők Márta PEB elnök 
A beszámolót elfogadásra javaslom. Kérdés, észrevétel van-e ezzel kapcsolatban? 
Nincs. 
Aki elfogadja a Parkgondozó és kertészeti ágazat beszámolója a 2023. évben elvégzett 
munkákról, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
Megállapítom, hogy a Pénzügyi Ellenőrző Bizottság 4 igen szavazattal – ellenszavazat 
nem volt, 1 tartózkodással-, a Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai 
Bizottság 3 igen szavazattal – ellenszavazat nem volt, 2 tartózkodással- az 
Önkormányzati Bizottság 2 igen szavazattal – ellenszavazat nem volt, 3 tartózkodással 
- az alábbi határozatokat hozta: 
22/2024. (III. 11.) PEB hat. 
Parkgondozó és kertészeti ágazat beszámolója 
a 2023. évben elvégzett munkákról 

HATÁROZAT 
 
  Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pén- 
  zügyi Ellenőrző Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-tes- 
  tületnek a parkgondozó és kertészeti ágazat beszámolóját a 2023. év- 
  ben elvégzett munkákról. 
  Határidő: 2024. március 14. 
  Felelős:     PEB 
 
15/2024. (III. 11.) MKVB hat. 
Parkgondozó és kertészeti ágazat beszámolója 
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a 2023. évben elvégzett munkákról 
HATÁROZAT 

 
  Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Mező- 
  gazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottsága elfogadásra  
                      javasolja a Képviselő-testületnek a parkgondozó és kertészeti ágazat  
                      beszámolóját a 2023. évben elvégzett munkákról. 
  Határidő: 2024. március 14. 
  Felelős:     MKVB 
 
16/2024. (III. 11.) ÖB hat. 
Parkgondozó és kertészeti ágazat beszámolója 
a 2023. évben elvégzett munkákról 

HATÁROZAT 
 
  Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Ön- 
  kormányzati Bizottsága nem javasolja elfogadásra a Képviselő-tes- 
  tületnek a parkgondozó és kertészeti ágazat beszámolóját a 2023. 

évben elvégzett munkákról. 
  Határidő: 2024. március 14. 
  Felelős:     ÖB 
 
7./ Napirendi pont 
Egyebek 
Sebők Márta PEB elnök 

- Fejlesztésekre, beruházásokra vonatkozó tájékoztató 
- Feladatellátással kapcsolatos állásfoglalás 

 
Sebők Márta PEB elnök 
-Fejlesztésekre, beruházásokra vonatkozó tájékoztató 
Az előző testületi ülésen beszéltünk róla, hogy melyik képviselőnek milyen elképzelése 
van a fejlesztésekről. 
dr. Adonyi Lajos alpolgármester javaslata, Damjanich utcán lévő térnek a vízhálózat 
automata öntöző rendszer kiépítése 4 millió forint plusz 30.348.- Ft az alapdíj, 267.912.- 
Ft a elfogyasztott víz díja. Az öntözőrendszer működtetésének várható évi költsége kb. 
350-400 ezer forint. 
 
Az én javaslatom volt az Iskola-tó körüli automata öntözőberendezés kialakítása. Még 
2022-ben kértünk árajánlatot erre. A tervező a helyszínt bejárva, a várható költségeket 
szóban 25-30 millióra becsülte 2022. évben. 

A másik javaslatom a Városháza épületének állagmegóvása:  
- külső faszerkezetek (eresz, homlokzati deszka) felületeinek csiszolása, 
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  mázolása:          8.132.000.- Ft 
- homlokzati nyílászárók külső felületének csiszolása:   7.397.000.- Ft 
- vakolt homlokzati részek hőszigetelése:            35.907.000.-Ft  
- nyílásszárók cseréje:               30-40 millió forint
  
A volt Okmányiroda helyiség tanácsteremmé alakítása 5.000.000.- Ft. 
 
Mi a helyzet a sportcsarnok felújításával kapcsolatban? 
Basky András polgármester 
A melegvizes blokknak a felújítása meg fog történni, 400.000.- Ft költség lesz az IGSZ-
nek. 
Sebők Márta PEB elnök 
Az állagmegóvás nagyon fontos lenne. A Hivatal épületére nagyon kellene vigyázni. 
Borbély Ella MKVB-ÖB tag 
Az RNÖ elnöke azt kérte, hogy a Damjanich utcai tér közepén legyen egy gerincvezeték, 
neki nem kell automata öntözőberendezés. A hálózati vízvezetés kellene, ami 700.000.- 
Ft lenne, valamint kamera rendszer kiépítése. 
Basky András polgármester 
Megterveztetni, kivitelezni a lecsatlakoztatást és 2 kamera rendszer kialakítása. 
dr. Balogh László jegyző 
A kamerához átjátszó rendszer is kell. 
Bagó István MKVB tag 
A Hivatalban az „Egér orrnak” az átfestésével egyet tudok érteni Sebők Márta 
javaslatával. 
Basky András polgármester 
A külső felújítás 15 millió forint. 
Fekete Zsolt alpolgármester 
Én a nyílásszárókat nem cserélném le. 
 
Sebők Márta PEB elnök 

- Feladat-ellátási szerződéssel kapcsolatos állásfoglalás 
Kérném a polgármester urat, hogy mondjon erről néhány szót. 
Basky András polgármester 
Egy feladatellátási szerződésünk van a RÉV-vel. A Baptisták is jönnének, nem tudjuk, 
hogy melyik legyen. Ha az a cél, hogy továbbra is a RÉV, akkor semmit nem kell 
csinálni. 
Ha azt mondjuk, hogy a Baptisták, akkor feladat-ellátási szerződés kell részükre. A 
Baptisták 50 fő szenvedélybeteget tudnának ellátni. 
Én nem tudok egyértelműen álláspontot adni. 
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Sebők Márta PEB elnök 
Ezeken el kellene gondolkodni, hogy mi legyen, hogyan legyen. 
Egyéb bejelentenivaló van-e még? Amennyiben nincs, megköszönöm a jelenlevők 
részvételét, a mai együttes ülésünket ezennel berekesztem 17.45 órakor. 
 
 

K.mf. 
 
 
 
 

 Sebők Márta   Lukács Józsefné   Belusz László 
 PEB elnök   MKVB elnök   ÖB elnök 
 
   
 Belusz László  Borbély Ella    Sebők Márta 
 PEB tagja   MKVB tagja    ÖB tagja 
 jkv. aláírója   jkv. aláírója    jkv. aláírója 
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Sebők Márta PEB elnök 
Nekem a Szív utcával és az Orgona utcával probléma van. Nagyon rossz a Damjanich 
utca és a Fecske utca csatlakozása is. 
A Klábertelepi út miatt annyi bántást kap a testületi, hogy ott valamit orvosolni 
kellene. 
Basky András polgármester 
A Klábertelepi út benne van a javaslatomban a Vasútig.  
Sebők Márta PEB elnök 
És utána? 
Basky András polgármester 
Utána van még 1 km. S ha ott összekötjük a sóhordó utat, meg ezt az utat, s ott a vasút. 
Akkor azt megvárnám, hogy mi lesz ennek a tervezésnek, és a következő időszakban a 
vasútfejlesztésnek a dolga. Az tutibiztos, hogy első lépésként felvenném a listába a 
Telepi utat a vasútig. Az 1 km-es szakasz. 
Sebők Márta PEB elnök 
Az a Klábertelep felé vezető út, és a vasúton túl? 
Basky András polgármester 
Az még 1 km. 
Sebők Márta PEB elnök 
Azt nem lenne érdemes megterveztetni? 
Basky András polgármester 
A tervezését meg lehet terveztetni, a költsége benne van. 
Szilágyi Ödön irodavezető 
A vasúti átjárótól 50 m után lehetne elindulni vele, mert ránk verik a vasúti átjárót, ami 
80 millió forint. 
Sebők Márta PEB elnök 
Azt nem kellene. 
Kovács Gábor települési főépítész 
Még egy probléma, ha meg van csináltatva az út, akkor odavonzza azt a forgalmat is, 
amit nem kellene. 
Basky András polgármester 
Arról beszéljünk, hogy tervezés tekintetében azzal egyetértünk-e, hogy a Telepi út 
folytatására, ahol nincs aszfalt, onnantól a vasútig 50 m-ig megterveztetni. 
Megterveztethetjük a másik részt is, de a terv 5 évig érvényes, 5 éven belül a másik felét 
is meg kell csinálni. Mi a jó megoldás? 
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Lukács Józsefné MKVB elnök 
Én még a Buckói utat szeretném megcsináltatni. 
Basky András polgármester 
Először zárjuk le ezt a részt, hogy ez támogatható-e, hogy a vasútig megcsináljuk? 
Sebők Márta PEB elnök 
Nagyon elgondolkodtató az, amit a Gábor mondott, hogy ha ott egy jó út lesz, akkor ez 
egy újabb támadási felület lehet más okból kifolyólag. 
 
Basky András polgármester 
Ezért volt az eredeti gondolat az, hogy a vasútig csináljuk meg, az 1 km az pedig 
maradjon. 
Sápi Tibor MKVB-ÖB tag 
Ha a napelempark kialakul, akkor ott bizonyos dolgok meg fognak oldódni. Nagyon 
bízom benne. 
Sebők Márta PEB elnök 
Az mikor fog konkretizálódni? 
Sápi Tibor MKVB-ÖB tag 
1-2 hónap. Várhatóan minden be lesz kamerázva, s a szemétlerakás, faeltulajdonítás is 
nyomon követhető lesz. 
Szilágyi Ödön irodavezető 
Új útnak a tervezése 1.900.000.- Ft. 
Horváth Sándor pályázati referens 
A Telepi út összekötve a Sóhordó úttal, ennek a tervezése már 4 millió forint. 
Basky András polgármester 
Annyit terveztessünk, amit a közeljövőben meg tudunk csinálni. 
Borbély Ella MKVB elnök 
Ha a Telepi út abban a formában lenne megterveztetve, hogy a vasúttól egy 50 m-re, az 
a környékben lakóknak nagy segítség lenne. 
Basky András polgármester 
Azt elfogadjuk, hogy a Klábertelepi úttól a vasútig terjedő szakaszt új útként 
megterveztetjük a vasúti átjáróig? Itt útalapot is kell tervezni, és a 2. technológia szerint. 
 
A Mizse-Pack előtt elmenő utat illenék megcsináltatni, de átmegy alatta egy gázvezeték, 
és az nincs a terven rajta, és azt ilyenkor védelembe kell helyezni. Ez 150 m.  
 
Vannak kis utca szakaszok, mint a Németh László utcának a vége, Illyés Gyula u. vége, 
a Diófa utca, a Rozmaring utca. 
 
Bagó István MKVB tag 
A Diófa utcáról korábban terv volt, hogy az le lesz aszfaltozva. 
Basky András polgármester 
Mindig a pénz befolyásolja azt, hogy mit sikerül megcsinálni. Azt gondolom, hogy 
ebben a tervezési időszakban ezeket a kisebb utcákat, amiket felsoroltunk, azokat a 2. 
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technológia szerint meg kellene csináltatni. Rozmaring u., Németh L. u., az Illyés Gy. 
u., Diófa u., Sipos Mihály folytatása, Liszt Ferenc utcának az eleje. 
Kovács Gábor települési főépítész 
Rozmaring utca átkötő úttá fog válni, s fogja vonzani a forgalmat.  
Sebők Márta PEB elnök 
Akkor, hogy legyen? 
 
Basky András polgármester 
Ezeket az utakat is meg kell terveztetni. Németh L. u. vége, Illyés Gy. u vége, Diófa, 
Liszt F. u., Rozmaring u. 
Muhariné Mayer Piroska aljegyző 
Új útra felsoroltak: Németh L. u. vége 100 m, Illyés Gy. u. vége 120 m, Diófa u. 150 m, 
Liszt Ferenc utca a vasúttól Árok utcáig 320 m, illetve a Telepi ú. a Dankó P. utcától a 
vasúti átkelőig 1 km. Ezek lettek új út tervezésre felsorolva a 2. technológia szerint. 
Basky András polgármester 
Idejönne a Mizse-Pack előtti 150m. 
Muhariné Mayer Piroska aljegyző 
Ez meg van terveztetve, ezt nem kell terveztetni. 
Belusz László ÖB elnök 
De ennek nem ilyen terve van, akkor, hogy lesz megcsinálva? 
Basky András polgármester 
Ha nem kell most közbeszereztetni, akkor ezzel nem is kell foglalkozni. 
 
Útfelújítások: 
Az a kérdés, hogy az Orgona utca környéki utcák, amiknek az alapja megvan, az kap-e 
támogatást abban az irányban, hogy felújítva legyenek? 
Mely utcák ezek? 
Muhariné Mayer Piroska aljegyző 
Beneszél u. 150 m, Szív u. 330., Orgona u. 400 m, Damjanich u. 160 m, Csalogány u. 
130 m, ez összesen 1330 m. 
Basky András polgármester 
Kérdés, hogy ezek az utcák kapnak-e felújításra javaslatot, mert mindig az a vád, hogy 
a városnak azon a részén nem történik semmi. 
Akkor meg kellene csinálni a Szív utcát, a Damjanich utcának a végét, és az Orgona 
utcát, de nem a teljes hosszában, hanem a Dankó P. utcától az E-5-ös felé eső részt, 
az Orgona utca pedig új utcaként kellene, hogy kezelődjön? 
 
Horváth Sándor pályázati referens 
Ennek nincs alapja, azért van új útként jelölve pirossal, ehhez kell alap is. A másik 
részén van alap, azért van feketével jelölve, csak le kellene zárni.  
Basky András polgármester 
Akkor Szív utca, Orgona utca, Damjanich u.  
Muhariné Mayer Piroska aljegyző 
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Volt szó a Beneszél utcáról is. 
Kovács Gábor települési főépítész 
A Beneszél u. további is vezet, ez nem egy lakó utca. A Szív utca az ottani lakókat érinti.  
A Beneszél utcát addig lehetne javítani, ameddig van alap, ahol már nincs, ott új 
építésűnek kellene tenni. 
Basky András polgármester 
Szív utca mehet? 
Belusz László ÖB elnök 
Legyen. 
Basky András polgármester 
Damjanich utcának a két oldala mehet? 
Lukács Józsefné MKVB elnök 
Minek a két oldalt csinálni? 
Belusz László ÖB elnök 
Szív utca felőli részt kellene, mert az csatlakozik a Szív utcához. 
Basky András polgármester 
A Damjanich utcát terveztessük meg mindkét irányba. Még az Orgona utcának a Dankó 
P. utcától a Kossuth L. utcáig.  
Sebők Márta PEB elnök 
Én az Orgona utcát nem tudom támogatni. 
Belusz László ÖB elnök 
Én az Orgona utcát elengedném most, majd egy következő szakaszban. 
Borbély Ella MKVB -ÖB tag 
Az Orgona utca ne legyen. 
 
Muhariné Mayer Piroska aljegyző 
A Beneszél 150 m mehet? 
Belusz László ÖB elnök 
Szív u., Damjanich u., Beneszél u.  
Kovács Gábor települési főépítész 
Buckói u. is ilyen szempontból érdekes, mert a Bartók B. u. végén kimélyítik az utat, 
mert ott kanyar van. A Buckói út is vezet tovább nagyon sok tanyához. Az egy szerkezeti 
jelentőségű út, ahol átmenő forgalom van, szemben egy Orgona utcával, mert az egy 
lakó utca, ott nincs átmenő forgalom. Ilyen szempontból a Buckói út összekötése a 
Bartók B. utcához egy szerkezeti jelentőségű. 
 
Basky András polgármester 
De ott új utat kell építeni. 
dr. Balogh László jegyző 
Az első szakasza borzasztó rossz mind a Buckói útnak, mind a Piroska Sándor utcának. 
 
Basky András polgármester 
Hány méter az a szakasz a Buckói útnak? 
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Szilágyi Ödön irodavezető 
200 m. 
Basky András polgármester 
Ha a Bartókból jövünk és bekanyarodunk a Buckói útra, az meg van csinálva. Csak 
magát a Buckóit nem lehet, mert a Piroska Sándor sincs megcsinálva. Ott szükséges 
legalább a Piroska Sándornak az összekötő szakaszát megcsinálni.  
 
Tervezés tekintetében a Buckói útnak az első részét, a sűrűn lakott részét a Bartók 
Béla utca végéig. Ez új út építés.  
 
Muhariné Mayer Piroska aljegyző 
A Rozmaring utca benne marad. 
 
Sebők Márta PEB elnök 
A Bajcsy-Zs. utcát ejtjük? 
 
Basky András polgármester 
Első körben nem lesz benne, második körben lesz benne, más technológia. 
Sebők Márta PEB elnök 
Bodza utca, Galagonya utca. Ezekkel mi van? 
Basky András polgármester 
Ezek majd új út építésűek lesznek. Ezeket most nem vesszük be tervezés tekintetében 
sem, mert annyit érdemes most megterveztetni, amit meg is tudunk csinálni az 
elkövetkező 1-2 évben. A Telepi u. 70 millió forint. A kisebb utak másik 70 millió forint.  
Ha azt látjuk, hogy találunk forrást, 1-2 hónap múlva újra neki lehet kezdeni a 
tervezésnek, és el lehet indítani a következő szakaszt. Bajcsy-Zs. utca folytatását 
második körbe biztos, hogy bele kell tenni. Az is 1 km szakasz, ott útalapot nem kell 
építeni, hanem egy felújításos technológiával. A Széchenyi utca folytatását és a 
Vörösmarty utcát a második körben bele kell venni majd, Lehel u.  
Sebők Márta PEB elnök 
Útfelújításra a következő utcákat jelöli ki:  
Rozmaring utca, Beneszél u. , Szív u., Damjanich u. 2. technológia szerint. 
 
0 
Németh László utca vége, Illyés Gy. u. vége, Diófa u. , Liszt F. u. vasúttól Árok utcáig, 
Telepi u. Dankó P. utcától a vasútig, és a Buckói út első szakasza Bartók Béla u. végétől 
a 2. technológia szerint. 
 
Aki ezt elfogadja,………………… 


